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Three former employees of the management company at a private residential estate appeared in the West
Kowloon Magistracy today (January 17) after being charged by the ICAC with fraud in relation to the award
of about $150,000 worth of event production contracts of its clubhouse to a company owned by them without
disclosing their financial interests in it.

Woo Ka-man, 39, former assistant club manager of Harriman Management Services Limited (Harriman); and
Cheung Ka-lai, 30, and Lui Hin-man, 29, both former senior club assistants of Harriman, who were charged
on Monday (January 15), faced a joint count of fraud, contrary to Section 16A of the Theft Ordinance. Woo
alone faced a similar offence.

No plea was taken today. Magistrate Ms June Cheung Tin-ngan adjourned the case to February 28 for plea.

The case arose from a corruption complaint. Subsequent ICAC enquiries revealed the above alleged offences.

At the material time, Woo, Cheung and Lui were employed by Harriman, the management company of
Bellagio, a private residential estate in Sham Tseng, on behalf of the Owners’ Committee (OC) of Bellagio to
work for its clubhouse. Woo was the assistant club manager, while Cheung and Lui were senior club
assistants who worked under the supervision of Woo.

As employees of Harriman, Woo, Cheung and Lui were under a duty to make full disclosure of any financial
interests which they might have in any business or other firm or corporation with which Harriman or the OC
of Bellagio had business dealings.

The joint charge alleged that between December 18, 2012 and October 27, 2014, Woo, Cheung and Lui
concealed from and failed to disclose to Harriman and the OC of Bellagio of their interests in a company
owned by them, and with intent to defraud, induced Harriman to engage the company to provide services to
the OC of Bellagio, which resulted in benefit to the company or in prejudice to Harriman or the OC of
Bellagio.

The other charge alleged that between March 16 and November 3, 2015, Woo concealed from and failed to
disclose to Harriman and the OC of Bellagio of her interests in the company, and with intent to defraud,
induced Harriman to engage the company to provide services to the OC of Bellagio, which resulted in benefit
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to the company or in prejudice to Harriman or the OC of Bellagio.

As a result, the company owned by Woo, Cheung and Lui was awarded seven contracts for organising events
and interest classes for the clubhouse of Bellagio, which were said to be worth about $150,000 in total.

Woo, Cheung and Lui were each granted cash bail of $ 5,000, and ordered not to contact prosecution
witnesses directly or indirectly.

Harriman and the OC of Bellagio had rendered full assistance to the ICAC during its investigation.

The prosecution was today represented by ICAC officer Oscar Lau.
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2018年1月17日

廉政公署落案起訴三名私人屋苑管理公司前僱員，控告她們涉嫌欺詐，將該屋苑會所總值約達十五萬
元的活動製作合約批予一間由她們擁有的公司，而沒有披露其在該公司的財務利益。各被告今日(一
月十七日)在西九龍裁判法院應訊。

胡嘉敏，三十九歲，夏利文管理服務有限公司(夏利文)前助理會所經理；及張家麗，三十歲，及雷軒
雯，二十九歲，同為夏利文前高級會所助理，於星期一(一月十五日)同被控一項欺詐罪名，違反《盜
竊罪條例》第16A條。胡另被控一項相類罪名。

各被告今日無須答辯。裁判官張天雁將案件押後至二月二十八日答辯。

廉署早前接獲貪污投訴，調查其後揭發上述涉嫌罪行。

胡、張及雷於案發時受僱於夏利文，即深井私人屋苑碧堤半島的管理公司，而夏利文是代碧堤半島業
主委員會(業委會)聘請她們為其會所工作。胡為助理會所經理，而張及雷則任職高級會所助理，在胡
的監督下工作。

身為夏利文的僱員，胡、張及雷有責任就其在與夏利文或碧堤半島業委會有業務往來的任何商戶或其
他公司或機構中可能擁有的任何財務利益作出全面披露。

胡、張及雷同被控的罪名指她們涉嫌於二○一二年十二月十八日至二○一四年十月二十七日期間，隱
瞞和沒有向夏利文及碧堤半島業委會披露其在一間由她們擁有的公司的利益，並意圖詐騙而誘使夏利
文聘用該公司向碧堤半島業委會提供服務，導致該公司獲得利益或夏利文或碧堤半島業委會蒙受不
利。

另一項控罪指胡涉嫌於二○一五年三月十六日至十一月三日期間，隱瞞和沒有向夏利文及碧堤半島業
委會披露其在該公司的利益，並意圖詐騙而誘使夏利文聘用該公司向碧堤半島業委會提供服務，導致
該公司獲得利益或夏利文或碧堤半島業委會蒙受不利。

胡、張及雷擁有的公司因而獲判七份為碧堤半島會所舉辦活動及興趣班的合約，合約總值據報約達十
五萬元。
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胡、張及雷各獲准以現金五千元保釋，並受命不得直接或間接接觸控方證人。

夏利文及碧堤半島業委會在廉署調查案件期間提供全面協助。

控方今日由廉署人員劉藻桓代表出庭。
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